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Vragen van de leden De Graaf en Helder (beiden PVV) aan de ministers van 
Infrastructuur en Milieu en van Veiligheid en Justitie over het bericht 
«Bonnenregen op A4 wekt ergernis» (ingezonden 19 april 2013). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Bonnenregen op A4 wekt ergernis»?1 

Vraag 2
Hoe verklaart u uw streven naar snelle eenduidigheid in bebording langs en 
snelheidslimieten op de snelwegen, in het licht van de in dit artikel 
genoemde aantallen boetes op de A4 sinds de invoering van de trajectcontro-
les aldaar? 

Vraag 3
Bent u bereid om nog voor de zomer te stoppen met dit pesten van 
automobilisten, door de onduidelijkheid met betrekking tot de maximumsnel-
heden weg te nemen op alle snelwegen in Nederland? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bereid de onzinboetes naar aanleiding van de ingevoerde trajectcon-
trole op de A4 te seponeren, totdat er eenduidigheid is? Zo nee, waarom 
niet?

1 Telegraaf, 18 april 2013
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